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Interpelacja 
w sprawie odwołania Pana Jarosława Żaborowskiego z funkcji dyrektora Suwalskiego 

Oddziału spółki PKS NOV A 

Z informacji prasowych, a także z bezpośredniej rozmowy telefonicznej z Jarosławem 
Żaborowskim, dyrektorem Suwalskiego Oddziału spółki PKS NOV A, dowiedziałem się, 
że w atmosferze skandalu i z nieznanych przyczyn został on odwołany z zajmowanego 
stanowiska przez prezesa tej spółki p. Marcina Dołiasza. 

Decyzja ta wzburzyła pracowników, a wieść o niej jest szeroko i nieprzychylnie 
komentowana w miejscowych mediach (np. „Gazeta Wyborcza" pisze o zrywaniu kłódek, 
wyzwiskach, interwencji policji, a także o prezesie spółki z namaszczenia PiS kontra poseł 
z KO). Jeżeli doniesienia medialne są prawdziwe, godzi to bardzo mocno w wizerunek 
Sejmiku, radnych, Zarządu, Pana Marszałka oraz Prawa i Sprawiedliwości. 

Zwracam się w związku z powyższym z prośbą o udzielenie pilnej odpowiedzi 
na poniższe pytania: 

1. Jaki był rzeczywisty powód odwołania ze stanowiska Pana Jarosława 

Żaborowskiego? 
2. Czy prawdą jest, że odwołanie odbyło się w atmosferze skandalu? Czy w trakcie 

odwoływania obecna była policja? 
3. Jaka jest kondycja finansowa spółki na koniec 2023 roku? 
4. Jaki jest wynik finansowy spółki na koniec 2023 roku? 
5. Jakie w minionym roku były wyniki finansowe każdego z oddziałów spółki? 
6. Które oddziały PKS NOVA generowały straty w minionym roku i w jakiej 

wysokości? 

7. Które oddziały PKS NOVA przynosiły w minionym roku zyski i w jakiej 
wysokości? 

8. Czy spółka PKS NOVA posiada strategię rozwoju na najbliższe lata? Jeżeli tak, 
proszę o jej udostępnienie. 



9. Czy prawdą jest, że prezes spółki sprzedał nieruchomość w Ełku, będącą 
własnością dawnego Oddziału PKS w Suwałkach, a obecnego Oddziału spółki 
PKS NOVA? Jeżeli tak, to za jaką kwotę? Najakie cele zostały przeznaczone 
środki ze sprzedaży tej nieruchomości? Czy zasiliły konto Suwalskiego Oddziału 
PKS NOVA? 

10. Czy nieruchomość w Ełku generowała straty? Jeżeli tak, proszę o informację, 
w jakiej wysokości? Proszę podać wynik finansowy za okreS'-24 miesięcy przed 
zbyciem nieruchomości . 

11. Czy nieruchomość w Ełku przynosiła zyski? Jeżeli tak, w jakiej wysokości? Proszę 
podać wynik finansowy za okres 24 miesięcy przed zbyciem nieruchomości. 

12. Czy w innych oddziałach spółki PKS NOVA miała miejsce wyprzedaż 
nieruchomości? Jeżeli tak, proszę o informację, kiedy i za jakie kwoty? 

13. Czy w Oddziale suwalskim był/jest wymieniany/odnawiany tabor? Proszę 
o szczegółowe informacje, kiedy i jakie elementy wymieniono/odnowiono 
w minionych pięciu latach? Czy tabor był wymieniany w tym okresie w innych 
oddziałach spółki? Proszę o szczegółowe informacje na ten temat. 

14. Czy podjęte zostały kroki związane z oddzieleniem Oddziału w Suwałkach 
od spółki PKS NOVA? Jeżeli tak, kiedy zapadnie ostateczna decyzja? Jeżeli nie 
podjęto żadnych działań, proszę o wyjaśnienie powodów zaniechania? 

15. Czy w spółce maiły miejsce zwolnienia grupowe? Jeżeli tak, proszę 
o szczegółowe informacje, ile osób ogarnęły, z rozbiciem na poszczególne 
oddziały. 


